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Dotyczy: realizacji wniosku z dnia 26.02.2020 r. w sprawie przygotowania i 
przedłożenia Radzie Miasta propozycj i nowych rozwiązań cenowych IV 

zakresie opłat za usługi przewozowe komunikacji miejskiej w gminie 
Kędzierzyn-Koźle 

Proszę o odpowiedź \'II sprawie: 

1) W jaki sposób Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle zrealizowała złożony przeze mnie na sesji 
Rady Miasta w dniu 26.02.2020 r. i poparty przez wszystkich radnych wniosek w sprawie 
przygotowania i przedłożenia Radzie Miasta propozycji no'wch rozwiaz8Ó cenowych w zakresie 
opiat za usługi przewozowe komunikacji miejskiej w gminie Kędzierzyn-Koźle? 

2) W nowej taryfie MZK obowiązującej od dnia 01.03.2021 r. nie uwzględniono żadnej z propozycji 
zawartych we wniosku (bilety od Ieglościowe: dzienne, grupowe, czasowe). Z jakiego powodu 
gmina Kędzierzyn-Koźle nie wprowadza bogatszej oferty biletów Ila przejazd komunikacją 
miejską, skoro takie są oczekiwania spoleczne? 

3) Czy nowa taryfa MZK oparta zostala o wnioski wynikające z analizy danych przewozowych, 
opartych na ewidencji korzystania Z biletów elektronicznych? Jeśli tak to wnoszę o udostępnienie 
tej analizy, wspomnianej w odpowiedzi z dnia 05.03 .2020 r. na mój wniosek, o którym mowa we 
wstępie zapylania, 
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